



PROGRAM ENVIRONMENTAL WEEK & EARTH HOUR 2022 PERINGKAT UNIVERSITI

Dr. Nor Shahirul Umirah Idris

Setiap tahun pada Sabtu terakhir bulan Mac, lebih 190 buah negara akan bergabung bagi meraikan sambutan Earth Hour. Sambutan Earth Hour bukan sekadar mematikan lampu, tetapi diolah dengan menerapkan pelbagai aktiviti yang menyokong kearah kelestarian alam sekitar. Oleh yang demikian, Kelab Sinergi Lestari dengan kerjasama daripada Fakulti Sains Bumi, Hal Ehwal Pelajar dan Alumni, Jawatankuasa Pengurusan Kolej Kediaman dan Kelab Pembimbing Rakan Siswa telah menganjurkan Program Environmental Week & Earth Hour 2022 yang disambut pada 29 Mac sehingga 2 April 2022. Program ini juga melibatkan kerjasama dari agensi luar iaitu Jabatan Alam Sekitar, Majlis Daerah Jeli, Jabatan Perhutanan serta sekolah di sekitar UMK Kampus Jeli. Objektif utama program dianjurkan adalah untuk mempromosikan pendidikan dan kesedaran alam sekitar secara menyeluruh dengan melibatkan penyertaan aktif daripada pelajar UMK Kampus Jeli dan komuniti sekitar. Justeru, aktiviti yang dirancang adalah menjurus kearah membudayakan dan memupuk kesedaran dalam pemeliharaan dan pemuliharaan alam sekitar.

Aktiviti	Rasional aktiviti
29 Mac 2022 - Aktiviti penanaman pokok di sekitar Fakulti Sains Bumi - Aktiviti gotong royong di sekitar UMK Kampus Jeli	Rasional aktiviti dianjurkan adalah untuk memotivasikan pelajar sebagai perintis kepada amalan pembangunan secara lestari dengan mengubah sikap terhadap isu-isu yang berkaitan alam sekitar.
30 Mac 2022 - Aktiviti bersama pelajar sekolah Kuiz alam sekitar secara atas talian (sekolah rendah) Pertandingan inovasi menggunakan barangan kitar semula (sekolah menengah)	Menggalakkan pembudayaan ilmu alam sekitar, pembelajaran sepanjang hayat dan budaya berinovasi dalam kalangan masyarakat.
31 Mac 2022 -Kempen Alam Sekitar, di Dataran Jeli, Bandar Jeli	Aktiviti yang dijalankan adalah pengumpulan sisa elektronik, minyak masak terpakai dan barangan kitar semula melibatkan penyertaan dari komuniti sekitar.
1 April 2022 - Pasar Lambak FSB - Reka cipta dan fashion show menggunakan barangan kitar semula	Memberi ruang dan peluang kepada pelajar UMK Kampus Jeli untuk mengembangkan bakat, minat dan potensi dalam menghasilkan produk inovasi berasaskan barangan kitar semula.
2 April 2022 -Run with nature	Aktiviti beriadah diselitkan dengan kesedaran pemeliharaan dan pemuliharaan alam sekitar.



Secara keseluruhannya program Environmental Week & Earth Hour 2022 mencapai objektif dengan jayanya melibatkan penglibatan penuh dari mahasiswa/siswi UMK Kampus Jeli serta komuniti setempat. Objektif memasyarakatkan serta membudayakan komuniti setempat dengan mengamalkan cara hidup yang lestari tercapai melalui pelaksanaan Kempen Alam Sekitar yang diadakan di Pekan Jeli, Jeli, Kelantan. Kempen pengumpulan minyak masak terpakai, sisa elektronik dan barangan kitar semula yang dilancarkan berjaya membuat pengumpulan melibatkan penyertaan penuh daripada staff dan mahasiswa/siswi UMK Kampus Jeli serta komuniti setempat.

29th, 30th, & 31st Mac 2022

- Aktiviti penanaman pokok di sekitar Fakulti Sains Bumi
 - Aktiviti gotong royong di sekitar UMK Kampus Jeli
 - Aktiviti bersama pelajar sekolah
- Kuiz alam sekitar secara atas talian (sekolah rendah)
 Pertandingan inovasi menggunakan barangan kitar semula (sekolah menengah)
 -Kempen Alam Sekitar, di Dataran Jeli, Bandar Jeli



1st & 2nd April 2022

- Pasar Lambak FSB
- Reka cipta dan fashion show menggunakan barangan kitar semula
- Run with nature

